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Notulen (extra ingelaste) ALV 22 oktober 2024 
Overleg: Algemene Ledenvergadering (ALV, extra ingelast) van KBO-Dinther. 

Datum: 22 oktober 2024. 

Plaats:  Cultureel Centrum Servaes. 

Aanvang: 14.00 uur. 

 

Aanwezig 56 leden (waaronder erevoorzitter Willy van der Steijn en op Kees Kuijpers na het 

voltallige bestuur): Rien van den Akker, Gerrit en Sonja van den Berg, Jo van den Boom, Lies van 

Boven, Tiny van den Brand-van den Hurk, Anny van den Broek, Joke van den Broek, Gerard en Annie 

van Dijk, Thea van der Doelen, An van Driel, Jos en Marga van Eerd, Ad en Mia Habraken, Bert en 

Diny van Hasselt, Corrie van der Heijden, Piet van Helvoort, Jo van Hemmen, José van den Heuvel, 

Joke Jacobs, Theo en Jeanne Jacobs, Ad Kastelijn, Geert van der Leest, Ton Lunenburg, Gerrit en Sjan 

Oosterhof, Will en Annie Oosterholt, Joke Opgenoord, Helmie Pieters, Fried Rijkers, Nelly van der 

Sangen, Henk en Anny Schakenraad, Willy van der Steijn, Kees en Christien Sterks, Els van de Valk, 

Harry van de Ven, Luus van de Ven, Piet van de Ven, Marijke Verhagen, Annie Verhoeven, André 

Verstegen, Ans de Visser, Toon van Vugt, Toon van de Wassenberg, Jeanne de Wit, Mieke Wijnen, 

Jacques Worms, Karin van Zutphen en Mari van Zutphen. 
 

Afwezig met bericht van verhindering 19 leden. Rinus en Annemie Bok, Ben en Sjan van Dijk, Ruud en 

Adrie Heij, Jo en Gerdie van den Heuvel, Henk en Nettie Kuijpers, Kees Kuijpers (bestuurder), Rian 

Kuijpers, Corrie van Lanen, Piet en Sjan Mulders, Ans van der Schoot, Tonny van de Ven, Dini 

Verkuijlen en Jan van Zutphen. 

 

Vooraf: Waarom deze extra ingelaste ALV? Het bestuur achtte het raadzaam om haar leden 

tussentijds uitvoerig te informeren over de voorgenomen fusie met KBO-Heeswijk in 2025. 

Voor het bestuur was het belangrijk te weten of ook de leden konden instemmen met de door het 

bestuur genomen – en nog te ondernemen stappen. Het overleg stond geheel in dat teken. 

 

1) Opening door de voorzitter 

Theo Jacobs opende de vergadering na de ontvangst met koffie/thee. 

Hij heette de aanwezige leden welkom en vermeldde de afmeldingen. 

De agenda voor deze extra ingelast Algemene Leden Vergadering werd vastgesteld conform de 

uitnodigingsbrief. De voorzitter leidde de vergadering verder aan de hand van een Power Point 

presentatie.  

 

2) Notulen Algemene Ledenvergadering 20 maart 2024 

De door Kees Kuijpers opgestelde notulen werden zonder op- of aanmerkingen door de vergadering 

goedgekeurd. De notulen stonden al lange tijd ter informatie op de website van KBO-Dinther en de 

highlights daarvan in het maandblad van april. De leden met een e-mailadres hebben de digitale versie 

ook nog ontvangen bij de uitnodigingsbrief voor deze vergadering. 

 

3) De voorgenomen fusie met KBO-Heeswijk  

Toetsing fusie 

Voorzitter Theo Jacobs zet uiteen waarom besloten is om een mogelijke fusie te onderzoeken met 

benoeming van de voor- en nadelen. Verder vertelt hij hoe de aanpak van de voorgenomen fusie tot 
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nu toe is verlopen. Onder andere de taken van de Stuurgroep met de vier onderliggende 

werkgroepen Algemeen, Administratie, Financiën en PR & Communicatie worden belicht. 

 

Beoogde nieuwe bestuur 

Het voorstel voor het nieuw te vormen bestuur met voorlopig 9 bestuursleden ziet er als volgt uit: 

Voorzitter Theo Jacobs (huidige voorzitter van KBO Dinther), Secretaris Maria van Berloo (huidige 

secretaris van KBO-Heeswijk), Penningmeester André Verstegen (huidige penningmeester van KBO-

Dinther) en de bestuursleden Jos van Eerd, Thea van der Doelen en Sjan Oosterhof (huidige 

bestuursleden van KBO-Dinther) en Theo van Beekveld, Wilma van Lieshout, Mara Smulders (huidige 

bestuursleden van KBO-Heeswijk). 

 

Bezittingen 

Er wordt een overzicht van bezittingen en eigen vermogen van beide KBO-afdelingen gepresenteerd. 

Naar aanleiding van het gegeven dat Heeswijk drie Pc’s/Laptops heeft (€ 3.000) en Dinther spellen 

etc. (€ 250) merkt Gerard van Dijk op dat deze bedragen wel sterk uiteenlopen en wellicht dus ook 

de kwaliteit van de laptops. KBO-Dinther beschikt slechts over een (oude) laptop die nauwelijks nog 

gebruikt wordt. De laatste jaren alleen door een belasting invulhulp voor de campagneweek in maart. 

Voor de rest worden de privélaptops gebruikt. Gerrit van den Berg vraagt zich af of de belasting 

invulhulpen voortaan ook kunnen beschikken over laptops van de KBO. 

Jo van Hemmen merkt op dat ze bij KBO-Heeswijk beschikken over meer geld voor minder leden. 

Hoe gaan zij hier mee om in het licht van de fusie? 

Aan Gerrit Schaap wordt bevestigd dat hij straks deel kan nemen aan alle activiteiten die bij de twee 

locaties georganiseerd worden. 

 

Begroting 2025 

Penningmeester André Verstegen licht de begroting voor 2025 toe. Een nadeel na een fusie is het 

wegvallen van de contributie van de gastleden. Waarschijnlijk zal ook het bedrag van de Rabo 

ClubSupport lager zijn als we maar op één vereniging kunnen stemmen. 

Naar aanleiding van de inkomsten uit het kaarten en kienen verzoekt Piet van Helvoort om de 

registratie van de inkomsten/uitgaven bij beide KBO ’s op dezelfde manier vast te leggen. Dat wordt 
beaamd, dat moet transparant. 

Naar aanleiding van de informatie over de barinkomsten bij KBO-Heeswijk merkt Willy van der Steijn 

op dat als je de inkomsten afzet tegen de kosten voor energie/verzekering/huur, dat KBO-Heeswijk 

meer moet investeren (c.q. er meer voor moet doen) dan KBO-Dinther. Die verhouding is scheef. 

 

Huisvestingskosten 

Gerrit van den Berg merkt op dat cc Servaes gemeentesubsidie ontvangt (daardoor indirect ook  

voor KBO-Dinther) in tegenstelling tot KBO-Heeswijk. Iets om te bespreken lijkt hem met de 

gemeente/wethouder. 

Mari van Zutphen vraagt zich af waarom Dinther wel subsidie krijgt en Heeswijk niet. Voorzitter 

Theo Jacobs legt uit dat dit te maken heeft met het huisvestingsbeleid van de gemeente. Daarin kent 

elke kern maar één gemeenschapshuis en in het geval van Heeswijk-Dinther is dat cc Servaes. 

Willy van der Steijn merkt verder met betrekking tot dit onderwerp op dat de gemeente 

bijvoorbeeld vergeleken met Nistelrode ook in Heeswijk-Dinther dezelfde vergoeding(en) moet 

toekennen en daarin transparant moet zijn. 

Henk Schakenraad stelt nog de vraag of niet alle activiteiten in cc Servaes kunnen plaatsvinden. Het 

antwoord hierop is dat dit niet past qua huisvesting. 
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Ton Lunenburg vraagt zich af of het voor de KBO’s nog consequenties heeft als het 

Willebrordcentrum leegkomt, qua huisvesting. 

 

Voorbereiding voor de ALV van 2025 

Willy van der Steijn merkt op dat met betrekking tot de op de sheet genoemde acties over 

voorbereiding ALV van 2025 er formeel nog niet tot uitvoering overgegaan kan worden, tot na de 

officiële besluitvorming eind maart 2025. Klopt we starten enkel met de voorbereidingen. Ook Piet 

van Helvoort ziet dat graag aangepast worden in de presentatie.  

André noemt in dit kader het voorbeeld van één financieel systeem. We moeten nu wel starten 

anders zijn we straks te laat. 

Piet van Helvoort zegt dat in de vorige ALV verteld is dat er enkel een bestuurlijke fusie plaatsvindt 

maar dat de beide verenigingen gehandhaafd blijven. Dit kan echter juridisch niet, ook de notaris 

heeft hiernaar gekeken. 

 

Stemmen 

Aan de aanwezige leden wordt nu de vraag voorgelegd of het bestuur al of niet op de goede weg is. 

Leden geven via schriftelijke stemming hun mening over de voorgenomen fusie met KBO-Heeswijk. 

Concreet gaat het om de vraag of men het goed vindt dat het bestuur de nodige vervolgstappen 

neemt die noodzakelijk zijn om überhaupt te kunnen fuseren. De Kamer van Koophandel moet 

hieraan goedkeuring geven, mag het bestuur daarvoor de aanvraag indienen? 

Gerard van Dijk en Gerrit Oosterhof vormen samen de stemcommissie. De stembriefjes worden 

door Gerard en Gerit uitgereikt, opgehaald en geteld. De uitslag van de schriftelijke stemming: 

56 rechtsgeldige stembiljetten uitgereikt en opgehaald. 

48 stemmen zijn vóór (86%) 

  3 stemmen zijn tegen (5%) 

  5 leden stemden blanco (9%) 

Conclusie is dat het bestuur op de ingeslagen weg verder kan. Bij de Algemene Leden Vergadering op 

19 maart 2025, als de weg naar de voorgenomen fusie in zijn geheel geëffend is (onder meer de KvK-

goedkeuring), dan pas is de stemming over de definitieve fusie. 

 
4) Mededelingen 

Voorzitter Theo Jacobs zegt toe dat het fusieplan zo snel mogelijk op de website van KBO-Dinther 

wordt geplaatst. In ieder geval wordt het plan ook meegestuurd met de (digitale) uitnodiging voor de 

Algemene Leden Vergadering (ALV) van 19 maart 2025.  

 

5) Rondvraag 

Van de rondvraag werd geen gebruik gemaakt. 

 

6) Sluiting 

Met een dankjewel aan de leden én aan de vrijwilligers van cc Servaes sluit voorzitter Theo Jacobs 

rond 16.00 uur de vergadering. 

Verslaglegging Thea van der Doelen 

 

 

Datum ondertekening 19 maart 2025 

 

Voorzitter Theo Jacobs       Secretaris Kees Kuijpers 

 


